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Abstract (en)
[origin: US4158086A] A flameproof thermoplastic molding material based on a styrene polymer and containing from 0.05 to 5 percent by weight of
an organic bromine compound as the flameproofing agent, with or without a blowing agent, wherein the bromine compound contains a heterocyclic
ring, comprising the group <IMAGE> IN ITS MOLECULE, AND IS HEAT-STABLE UP TO AT LEAST 150 DEG C. The preferred bromine compound
has the formula <IMAGE> The molding materials may be used for the manufacture of self-extinguishing moldings, eg. foam moldings.

Abstract (de)
Flammfeste thermoplastische Formmassen auf Basis von Styrolpolymerisaten, die 0,05 bis 5 Gewichtsprozent einer organischen Bromverbindung
als Flammschutzmittel sowie gegebenenfalls ein Treibmittel enthalten. Die Bromverbindung enthält in Molekül einen heterocyclischen Ring mit der
Gruppierung N = C-CBr3, sie ist bei einer Temperatur von mindestens 150°C thermisch stabil. Die bevorzugte Bromverbindung hat die Formel
<IMAGE> Die Formmassen können zur Herstellung von selbstverlöschenden Formkörpern, z.B. Schaumstoffen, verwendet werden.
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